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	In its most simple form, a die grinder is simply a handheld air tool which holds a grinding stone on an axle, and spins it at high speed in order to clean or smooth small areas with a high level of accuracy. Die grinders use compressed air to drive their rotation, and have a great deal of control that allows them to apply a different amount of pressure depending on the job being carried out. This means that with a good quality tool, and a bit of practice, you will be able to get a perfect finish every time you start.
Because they are compact, powerful, and every flexible, die grinders are a useful addition to any tool kit. A wide variety of different grinding discs and stones can be fitted onto the grinder in order to carry out a whole host of different jobs.
Whether you want to use a precision grinding stone to smooth off the burrs around the edges of a piece of metal to get a nice smooth finish, or want to be able to round off a piece of wood as part of a project, a different finishing tool is able to be fitted to the die grinder in order to make it perfect for the job at hand. With its ability to offer a high level of precision to any job it is needed for, and the level of control that can be applied to how much power is delivered by the air tool thanks to an adjustable power switch, a die grinder is able to carry out a huge range of tasks well.

Able to get into small, tight areas to deliver a highly targeted application of power in order to carry out precise adjustments, or alternatively, by using a larger grinding disc to smooth a wide area at one time, the flexibility of a die grinder is one of the main reasons why they are so popular.

There is a huge range of different die grinders available to suit all budgets. From occasional use through to everyday reliability, you can find the perfect die grinder for you. Prices start from less than $30 for a basic cheap die grinder, and go up to more than $100 for a high end model, meaning that there is something to suit every budget available.
The Mountain MTN7318 ј Rear Exhaust is an entry level air tool that comes from one of the top manufacturers. It offers many features that are usually only available in more expensive air tools, and has enough power to carry out most day to day tasks that you may need it for. The die grinder will spin at up to 20,000RPM, meaning that it is able to generate high power and get very good and fast results. It is also comfortable to use over longer periods of time thanks to the addition of a ribbed rubber handle that allows it to sit easily in the hand for maximum control.
A slightly more expensive option that is very popular with many buyers is the Astro Pneumatic AST1261 air powered die grinder. This tool features an innovative 30 degree bend in the structure that allows it to be even more comfortable in use. It is high powered, and allows for a more ergonomic position to be adopted when in use. This makes it one of the most precise die grinders available.
When you buy a die grinder, it is also important to get a full selection of accessories. A comprehensive set of grinding discs and stones will allow you to tackle a wide range of jobs confidently, and mean that you do not need to be afraid of getting incompatible tools at a later date.


	В наиболее простом виде, шлифовальная машина представляет собой пневматический инструмент с закрепленным на оси шлифовальным камнем, который вращается с высокой скоростью для тщательной очистки или шлифования небольших площадей. Для вращения шлифовальные машины используют сжатый воздух, и имеют возможность точной регулировки давления в зависимости от выполняемой работы. Это значит, что с высококачественным инструментом и небольшим опытом, вы сможете получить отличную поверхность после каждой обработки. 

Благодаря компактности, мощности и  универсальности, шлифовальные машины будут полезным дополнением для любого набора инструментов. Для выполнения различных типов работ инструмент можно оснастить разнообразными шлифовальными кругами и камнями.  

Хотите ли вы применить шлифовальный камень для полировки неровностей на поверхности металла для получения превосходной гладкой поверхности, или обработать участок дерева – для качественного выполнения работы вы сможете использовать различные насадки на шлифовальную машину. Шлифовальная машина способна выполнить огромное количество различных задач за счет высокого уровня точности при любом типе работы и наличия регулятора мощности для регулировки давления сжатого воздуха. 

Одной из основных причин популярности инструмента является его универсальность, позволяющая как проникать в небольшие, тесные места для выполнения точной работы, так и использовать большой шлифовальный круг для разовой обработки большой поверхности. 

Существует огромный выбор шлифовальных машин во всех ценовых категориях. Вы можете найти отличную шлифовальную машину как для редких разовых применений, так и для ежедневного интенсивного использования. Цены стартуют с сумм, чуть меньших, чем 30$ за простую дешевую шлифовальную машину, до более чем 100$ за высококачественную модель, поэтому вы сможете найти инструмент за любую доступную сумму.

The Mountain MTN7318 ¼ Rear Exhaust – пневматический инструмент начального уровня от ведущего производителя. Он содержит много возможностей, обычно доступных только в более дорогих инструментах, и имеет достаточно мощности для выполнения ежедневных задач. Шлифовальная машина имеет скорость вращения 20 000 об/мин, обеспечивая высокую мощность для получения быстрых и качественных результатов. Ее также удобно использовать долгое время благодаря удобной ребристой резиновой рукоятке, которая удобно сидит в руке и обеспечивает максимальный контроль. 

Немного более дорогой вариант, очень популярный у покупателей – пневматическая шлифовальная машина Astro Pneumatic AST1261. Этот инструмент имеет инновационный изгиб в 30 градусов, что делает его очень удобным в использовании. Он имеет большую мощность, и позволяет занять более удобное положение при использовании. Благодаря этому данный инструмент является одной из наиболее точных шлифовальных машин.

При покупке шлифовальной машины также важно приобрести полный набор аксессуаров. Достаточный набор шлифовальных кругов и камней позволит вам с уверенностью выполнять большое количество различных типов задач, и вы не будете волноваться по поводу покупки неподходящих аксессуаров в будущем.


